Dossier Marketing – Founders Future

Description Founders Future :
Venglish
Founded in 2018 by serial entrepreneur Marc Menasé, Founders Future is a transatlantic tech investment platform supporting a new generation of AI-first entrepreneurs driving major transformations. Backed by entrepreneurs, leading European families, and institutional investors, the platform manages nearly $400 million and ranks among the most active early-stage players in Europe.
As part of its expansion into the United States, Founders Future strengthened its shareholder base in 2025 with long-term partners such as MACSF, the Dassault family, and the CMA CGM Group.
With over 120 investments, Founders Future is actively supporting companies like Databricks, Perplexity, Function Health, Waterdrop, Veesion, Riot, Conduktor and Raidium.
Its strategy focuses on high-impact sectors - AI, fintech, SaaS, and healthcare - with a clear ambition: to empower the most ambitious entrepreneurs in scaling breakthrough technologies on a global scale.
👉 For a complete overview, explore our portfolio here.
Vfrançaise
Fondé en 2018 par le serial entrepreneur Marc Menasé (4 exits : Kelkoo, Nextedia, Mensquare, Epicery), Founders Future est une plateforme d’investissement tech transatlantique accompagnant une nouvelle génération d’entrepreneurs IA-first et porteurs de transformations majeures.
Soutenu par des entrepreneurs, de grandes familles européennes et des institutionnels, nous gérons plus de 400 M$. Porté par notre expansion aux États-Unis, nous avons renforcé en 2025 notre actionnariat avec des partenaires de long terme tels que la MACSF, la famille Dassault et le groupe CMA CGM. 
Avec plus de 120 participations, nous accompagnons notamment Veesion, Raidium, Waterdrop, Lydia, Alma, La Fourche, Databricks, Perplexity sur des secteurs à fort impact : IA, fintech, SaaS, santé et transition énergétique. 
Notre ambition : soutenir les entrepreneurs les plus ambitieux dans le déploiement mondial de technologies de rupture.
👉 Pour une vue complète, explorez notre portfolio ici.

Site internet :
https://www.foundersfuture.com

Réseaux sociaux :
LinkedIn : https://www.linkedin.com/company/founders-future/posts/?feedView=all


